
 

14. november 2018 

Bestyrelsen i Fanø Vesterhavsbads Grundejerforening skal beklage den alt, alt for lange ventetid på 

referatet fra årets generalforsamling. Vi har desværre været ramt af private udfordringer, der har forsinket 

det hele. 

Bestyrelsen består pt af fem medlemmer, hvoraf det ene er på vej ud. Vi har derfor stærkt brug for flere 

aktive medlemmer af bestyrelsen. 

 

Medlemslister og telefonbog. 

Der har været en del udfordringer mht. medlemslister og telefonbogen. Man optræder i telefonbogen ved 

at tilmelde sig elektronisk her på siden. Elektroniske tilmeldinger har flere fordele: Automatisk 

betalingssystem vedr. kontingent, opdatereret oversigt over medlemmer til vinteropsynet mm. 

Der er derfor vigtigt at medlemmerne tilmelder sig elektronisk. Opkrævning via almindelig post pålægges et 

gebyr på kr. 100,- i administrationsomkostninger. Der kan dog i særlige tilfælde gives dispensation. 

Husk at give bestyrelsen besked, når du melder dig ud af foreningen, fx ved salg af sommerhuset. 

 

Josefine Franck Bican 


